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Abstract (en)
[origin: US4663800A] A door holding device for door closers is described in which a door is held only at a predetermined angle of opening and in
which the selected holding position can remain unchanged over a long period of time but can nevertheless be released by electrical means. For this
purpose the switching of the door is effected, starting from a known mechanical door holding device which can be switched in and switched out,
via a control unit which is biased into a door holding position by the hydraulic pressure which is in any event present in the closer and which can be
released again via a magnetic valve.

Abstract (de)
Es wird eine Feststellvorrichtung für Türschließer beschrieben, welche die Feststellung einer Türe nur bei einem vorbestimmten Öffnungswinkel
ermöglicht und die gewählte Feststellposition über beliebig lange Zeit unverändert beibehält und dennoch ein Lösen der Feststellung auf
elektrischem Wege möglich ist. Dazu wird ausgehend von einer bekannten, mechanisch ein- und ausschaltbaren Feststellung das Schalten über
einen Arbeitskolben vorgenommen, der von dem in Schließer sowieso vorhandenen hydraulischen Druck gespannt wird und über ein Magnetventil
wieder freigegeben werden kann.
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